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فیلمى که بازیگرش آن را نمى بیند

يکی از ستاره های «هری پاتر» فاش کرد که 
هرگز دوباره فيلم های اين مجموعه را مشاهده 

نکرده است.
تام فلتون، بازيگر انگليسی که در نقش دراکو 
مالفوی در هشــت فيلم از مجموعه فيلم های 
«هــری پاتر» حضور داشــته در گفت وگويی 
اعلام کرد که تصميم گرفته از ديدن اين فيلم ها 
خودداری کند تا بتواند تجربــه ديدن آنها را با 

فرزندانش در آينده داشته باشد.
او گفت: «من فيلم های «هــری پاتر» را در 
نخستين نمايش شان ديدم، اما غير از آن ديگر 
هرگز آنها را نگاه نکــرده ام و برای روز مبادا نگه 

داشته ام.»
 

داد
روی

 گاف جدید گروه ماکان بند در برنامه على ضیا 

وقتى نوابغ موسیقى سوتى مى دهند!  CQ از در رفاقت وارد شد
   کى روش دیروز برخى منتقدانش را دعوت کرد، پیراهن 

و کلاه و مچ بند به آنها هدیه داد و البته به طعنه گفت که 
جانشینش در تیم ملى انتخاب شده است!

شــهروند| کارلوس کی روش اين بار برخلاف تصورها 
عمل کرد. او در فاصله ٤٠ روز تا شروع جام ملت های آسيا 
جلســه ای را ترتيب داد و از برخی منتقدانش در رسانه ها 
دعوت کرد تا پای صحبت های او بنشينند؛ جلسه ای که مرد 
پرتغالی نام آن را تولد ٨ سالگی حضورش در ايران گذاشته 
بود. البته حتی حرف های ديروز کی روش هم بدون حاشيه 

و باب ميل همگان نبود و باز هم انتقاداتی را به همراه داشت.
درازشدن دست دوستی به سوی رسانه ها

با اين که از همه رسانه ها به جلسه خصوصی با کی روش 
دعــوت به عمل نيامده بــود؛ اما به  هر حــال چيزی که از 
صحبت های ديروز کی روش برمی آمد، درازکردن دســت 
دوستی به سوی منتقدانش بود. نشست قبلی مرد پرتغالی 
به دليل درگيری دســتيار او با يــک خبرنگار و همچنين 
مصاحبه نکردن با خبرنگاران در اردوی اخير تحريم شــده 
بود و اين بار شايد برای  نخستين بار در طول سال های اخير 
کی روش برای آشتی و دوستی پا پيش گذاشت. او نام اين 
جلسه را جشن تولد ٨ ســالگی حضورش در ايران عنوان و 

برخی خاطرات حضورش در ايران را با آنها مرور کرد. 
معرفی برانکو به  عنوان سرمربی بعدی!

کارلوس کی روش هر چند ســعی می کــرد روز بدون 
حاشيه ای را سپری کند، باز هم به صورت غير مستقيم به 
برانکو طعنه زد: «شــما مربی بعدی تان را هم می دانيد و از 
قبل اعلام شده است! ايشان هفته قبل اعلام کردند که قرار 
است اخراج شوم!» او به مصاحبه اخير برانکو که البته از سوی 
اين مربی کروات تکذيب شد، اشاره کرده و از پايان کار خود 
با ايران بعد از جام ملت ها خبر داده اســت: «در ذهن خود 
آقای تاج هم بود که اين رابطه کاری برای ۴  سال آينده ادامه 
داشته باشد؛ اما بعضی ها کاملا مخالف حضور من در اين جا 
بودند و هستند. بعد از جام ملت ها هم تنها کاری که می توانم 
بکنم اين است که بهترين آرزوها را برای ايران داشته باشم. 

احتمالا سعی می کنم کار ديگری پيدا کنم.»
رکوردهای کی روش در ايران

در اين نشست کارلوس کی روش علاقه زيادی داشت که 
آمارها و موفقيت هايی را که در ايران به دست آورده، يادآوری 
کند. او همه را بــه ياد روز اول حضــورش در ايران انداخت 
که تنها دغدغه ايرانی ها صعود بــه جام جهانی ٢٠١٤ بود. 
کی روش آرزويش را حضور در پنجمين جام جهانی دانسته 
که در صورت دســتيابی بــه آن صاحب يک رکــورد ويژه 
خواهد شــد. همچنين او از مرز ١٠٠ برد در بازی های ملی 
گذشته که از اين حيث هم يکی از ٧ مربی برتر جهان است. 
مرد پرتغالی شکست برابر لبنان را يکی از تلخ ترين خاطرات 
خود عنوان کرده اما حذف شــدن توســط عــراق در جام 
ملت های آسيا ٢٠١٥ را اتفاقی دانسته که هنوز در گلويش 

گير کرده است!
منتقدان CQ راضی نشدند!

با وجود برگزاری نشســت ديروز با برخــی از منتقدان، 
کی روش هنــوز هم مخالفــان زيــادی در ايــران دارد. 
صحبت های او در نشســت خبری اخيــرش که با تحريم 
اکثر رسانه ها مواجه شده بود، واکنش های زيادی رادر پی 
داشته است. از سويی برخی معتقدند که کارلوس کی روش 
با زيرکی قصد دارد باز هم مجوز حضورش در ايران را ٤  سال 
ديگر تمديد کند و تا جام جهانی ٢٠٢٢ باقی بماند. از سويی 
دعوت نشدن برخی از رســانه های منتقد کی روش به اين 
نشست در نوع خود جای سوال داشت؛ اگر چه مرد پرتغالی 
همه رسانه ها را به حمايت از تيم ملی در جام ملت های آسيا 

تشويق کرده است. 
پايان راه مشترک کی روش با ايران؟

از صحبت هايی که کــی روش مطرح کــرده، اين طور 
برمی آيد کــه همکاری مشــترک او با فدراســيون ايران 
بعد از ٨  ســال با پايان جام ملت های آسيا ديگر ادامه پيدا 
نخواهد کرد. البته او يک بار هــم قبل از جام جهانی ٢٠١٨ 
صحبت های مشابهی را بيان کرد و حتی گفت جانشين اش 
مشخص شده است اما ديديم که همچنان به کارش ادامه 
داد. بايد ديد اين بار فدراســيون فوتبــال، وزارت ورزش و 
البته مردم چــه نظری درباره ادامه همــکاری با کی روش 
خواهند داشت. شايد بخش اعظمی از سرنوشت اين مربی 
در ايران به نتايجی بستگی دارد که در جام ملت های آسيا 

کسب  می کند. 

هیجان انگیز

تازه ترين سريال نتفليکس با حضور ستاره ســينما و تلويزيون ترکيه ساخته می شود . برن سات، بازيگر مشهور 
مجموعه های ترکی در سريال جديد شبکه نتفليکس نقش آفرينی خواهد  کرد .  ايران آرت نوشت:«کمپانی نتفليکس 
مدتی است که توليد مجموعه های ترکی را در دســتور کار قرار  داده است .» مجموعه ای که برن سات قرار است در 
آن نقش آفرينی کند هنوز نامی ندارد. اما شبکه نتفليکس  ورود او را به شبکه چنين تبريک گفت: «ملکه اليزابت در 
«تاج»، کری آندروود در «خانه پوشالی»،  جسيکا جونز در «مارول»… به ميان زنان قدرتمند خوش آمديد .» برن 

سات با دو مجموعه «عشق ممنوع» و «فاطما گل» شهرت زيادی به دست آورد . 

فاطما گل 
در جمع زنان 
قدرتمند 
تلویزیون

اينفانتينو:  جيانــی 
«حوادث شنبه در فينال 
س  ر و د تــا ليبر
بــود.  ناراحت کننــده 
درنهايت کنفدراســيون 
فوتبال آمريکای جنوبــی (کنمبول) تصميم 
گرفت که اين بازی را لغو کند. خشــونت نبايد 
در فوتبال وجود داشــته باشــد، بايد امنيت 
برقرار شــود و بازيکنان، هواداران و مسئولان 
در اولويــت قرار داشــته باشــند. از تصميم 
کنمبول برای لغو اين ديدار حمايت می کنم و 
اعتماد کامل به اين کنفدراســيون دارم. من 
هرگز در رابطه با برگــزاری اين ديدار دخالت 
نکرده ام و خواســتار  لغو يا برگــزاری فينال 
برگشت نشدم. همچنين هيچ کسی را تهديد 
نکرده ام. اين موضوع به کنمبول مربوط است 
و اين ســازمان بايد در رابطه با برگزاری بازی 

تصميم بگيرد.»
 

مسعود ســلطانی فر: 
«واقعــا قهرمانی در جام 
ملت های آسيا حق ايران 
اســت؛ چرا که کارنامه 
فوتبال در سال های اخير 
بی نظير بوده و در همه رده هــا از نوجوانان تا 
فوتسال در رده های مردان و زنان نتايج بزرگی 
گرفته است. ما اين شــانس را داشتيم که يک 
نيمه نهايی تمام ايرانی در ليگ قهرمانان آسيا 
برگزار شــود اما به  هر حال يک نماينده ايران 
فيناليست شــد و اميدوارم در فصل آينده يک 

تيم ايرانی مقام قهرمانی را به دست آورد.»
 

ميرصادقی:  جمــال 
دربــاره  خواســتم 
نويســنده های نسل سوم 
بنويسم. زمانی که شروع به 
نوشتن کردم، ديدم تعداد 
آنها خيلی زياد است و ما فوران داستان نويس زن را 
داريم. در نسل اول فقط سيمين دانشور را داشتيم. 
در نسل دوم پنج نويسنده زن داشتيم و در نسل 
سوم انفجار داستان نويسان زن را داريم، بنابراين 
مردان را کنار گذاشتم و مجموعه  داستان های زنان 
را بررسی کردم. حدود ۹۰ مجموعه گير آوردم و 
خواندم. حدود ۲۰ مجموعه اصلا داستان نبود و 

انشانويسی بود.

رامين بهنا: اين پرسش 
که «آيا موسيقی تلفيقی 
آفتی برای موسيقی سنتی 
يک  می شود؟»  محسوب 
نگاه اشــتباه اســت. هيچ 
موســيقی ای جلوی هيچ موســيقی ديگری را 
نمی گيرد. اگر برای خلاقيت چهارچوب ببنديم، 

يعنی خلاقيت وجود ندارد.

ره
چه

پلی بک جنجالی علی اصحابی  
شايد پرســروصداترين گاف اجرای زنده در صداوســيما تا مدت های زيادی به نام علی 
اصحابی بود، اجرايی که از ٤ سال قبل هنوز هم در شبکه های مجازی دست به دست می شود. او 
در برنامه زنده شبکه «شما» يکی از ترانه ها را به صورت پلی بک اجرا کرد، اما زبان بدن، هيجان 
و انرژی بالای اجرای او به قدری تصنعی و ساختگی بود که صدای تمام کاربران شبکه های 
مجازی را درآورد. عده ای او را به تمسخر گرفتند و بعضی ديگر هم شيوه اجرای او را نقد کردند. 
او هم مثل حميد هيراد در آن زمان آماج حملات زيادی قرار گرفت تا جايی که مجبور شد 
به آن پاســخ دهد. علی اصحابی در توضيح اين گاف خود توضيح داد: «شدت فشارها به من 
به قدری بالا بود که به حال و اوضاع موســيقی در کشور و خودم گريه ام گرفته بود. من با آن 

حرکات فقط خواستم بينندگان برنامه را شاد کنم.» 
گير کردن سی دی روی آنتن زنده 

خرداد ماه امسال هم صداوســيما هنگام اجرای زنده دسته گل ديگری به آب داد. حميد 
خندان که به مناسبت جشن دعوت در باغ کتاب تهران مهمان شبکه يک سيما بود، وقتی 
شروع به خواندن کرد با يک اتفاق غيرمنتظره روبه رو شد. اشکال فنی سرنوشت يک اجرای 
پلی بک ديگر را در اجرای زنده عوض کرد. خواننده روی سن ايستاده و درحال لب زدن بود، اما 
سی دی روی يک جمله گير کرده بود. مديران برنامه هم حسابی از اين ماجرا غافلگير شدند و 

برای لحظاتی پخش مستقيم آن متوقف 
شد. بعد از اين ماجرا هم سروصداهای 
زيادی به پا شــد و برخی از کاربران 
اجراهای پلی بک را دست مايه شوخی 
با صداوســيما يا انتقاد از رسانه ملی

 قرار دادند.  
يک اجرای جنجالی 

ديگر 
همين چند شــب قبل 
هم شروع برنامه خندوانه با 
يک ماجرای اينچنينی گره 
خورد. اجرای پلی بک اميد 

حاجيلی در اين برنامه منجر 

شد تا يکی از نوازندگان از استفاده بدون اسم از کارش انتقاد کند. احسان عبدی پور گفته بود 
که صدای ساز من و تصوير و پلی بک ديگران؟» بعد هم تاکيد کرد که نبايد از اميد حاجيلی 
که خود نوازنده ترومپت است چنين کار عوام فريبانه ای سر بزند.  اميد حاجيلی هم البته خيلی 
زود به اين حرف پاسخ داد. او در صفحه رسمی خود نوشت: «سوءتفاهمی پيش اومده بود که 
با توجه به اين که با هم صحبت کرديم ، کاملا حق بهش دادم بابت فراموشی که جلو دوربين 
پيش اومد و اسم احسان عزيز برده نشد. در ســاز هايی که امکان گرفتن صدا با کيفيت بالا 
در اجرا نباشــه، برای بالا بردن کيفيت و رضايت عزيزان، ما از صدای ضبط شده و با رضايت 

دوستانی که نوای سازشان ضبط شده استفاده می کنيم.»
برنامه نوروز و بهنام بانی

ظاهرا بعــد از نبود معلومات و ســوتی های اطلاعاتی، پلی بک يکــی از گاف های بزرگ 
صداوسيمای ايران است که گاهی دردســرهای زيادی را هم رقم زده، مثل اشتباهی که در 
برنامه نوروز امســال هنگام ورود بهنام بانی در صداوسيما رخ داد. وقتی بهنام بانی وارد شد، 
آهنگ او پخش شــد و او به تصور اين که بايد بخواند، شــروع به لب زدن کرد، لحظاتی بعد 
موسيقی قطع شد و او شــروع به صحبت با مهمانان کرد. به هرحال پلی بک و ماجراهايش 
فقط مخصوص خواننده ای خاص يا مثلا صداوسيما نيست و پيش از اين برای حميد هيراد 

دردسرهای زيادی را رقم زد. 

نورا بيگ| دو خواننده جوان گروه ماکان بند به تازگی در برنامه فرمول يک حاضر شدند تا به يک سری از حاشيه ها پاسخ دهند، اما ظاهرا حاشيه های جديدی برای آنها 
به وجود آمده است. امير مقاره و رهام  هاديان که در يک  سال اخير به عنوان خواننده و موزيسين طرفداران زيادی را برای خود دست وپا کرده اند، حتی دستگاه های 
موسيقی ايرانی را به اسم نمی شناسند. در تازه ترين برنامه فرمول يک وقتی علی ضيا از آنها درباره هفت دستگاه موسيقی ايرانی می پرسد، رهام  هاديان می گويد 
که آشنايی زيادی با موسيقی ايرانی ندارد و بعد دستگاه ها و گوشه های ايرانی را اشتباه نام می برد. اما اين نخستين بار نيست که حضور خوانندگان در صداوسيما 

حاشيه ساز شده است، حاشيه هايی که البته بيشتر به واسطه اجراهای پلی بک رقم خورده است. 

ون
ریب

ت
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در روزهـاى پـس از بـروز یک 
حادثـه، کودکان بـه حمایت و 
مراقبت بیشـترى نیـاز دارند. 
ممکن اسـت خیلى بترسـند 
و فشـار زیـادى به آنهـا وارد 

باشد. شـده 

شهروند| ســازمان ليگ درنظر دارد از اين پس در ورزشگاه 
آزادی مقدمات برگزاری اجرای کنسرت توسط خوانندگان پاپ 
را فراهم کند. تاکنون در روز فينال ليگ قهرمانان آســيا و بازی 
پرسپوليس مقابل تراکتورســازی اين اتفاق رخ داده و محسن 
ابراهيم زاده و مهدی جهانی به اجرای کنسرت پرداخته اند. بدون 
 شک برنامه اجرای کنسرت توسط خوانندگان پاپ در ورزشگاه 
می تواند ايده جذاب و خوبی باشــد اما درباره صفر تا صد فعل و 

انفعال مالی اجرای اين برنامه بايد شفاف سازی صورت بگيرد.

معمولا روال بر اين اســت که خوانندگان و چهره های هنری 
و ورزشی برای حضور در يک مراسم دستمزد چند ١٠ ميليون 
تومانی دريافت می کننــد. به طور مثال يکــی از خوانندگان 
جوان کشــور برای اجرای چنددقيقه ای در يک مراسم حداقل 
٧٠ ميليون تومان دستمزد می گيرد. البته خوانندگان براساس 
جايگاه و محبوبيت و شهرتی که دارند، قيمت دستمزد خود را 
تعيين می کنند. حالا درشرايطی که سازمان ليگ نتوانسته پول 
قراردادهای تبليغات محيطی را از اسپانسر ها در سال های اخير 
بگيرد و مشکلات مالی شديدی را برای باشگاه ها به وجود آورده، 
چطور تصميم می گيرد که برای برنامه های فرهنگی مرفه چنين 

ريخت وپاش بزرگی را انجام بدهد.

حجت االله بهمنی، مدير روابط عمومی و مســئول فرهنگی 
ســازمان ليگ برتر درباره بســياری از ابهامات به وجود آمده 
پيرامون برنامه برگزاری کنسرت صحبت های مهمی انجام داد. 
اين مقام مسئول ابتدا در پاسخ به انتقاد خبرنگار «شهروند» که 
اگر قرار است به خوانندگان برای اجرا در ورزشگاه آزادی مبالغی 
هنگفت از جيب باشگاه ها پرداخت شود، اصلا نبايد اين پروژه 
ادامه داشته باشد، گفت: «طبيعتا حضور هواداران در ورزشگاه 
آزادی و اجرای برنامه برای آنها با توجــه به بازتابی که اتفاقات 
فوتبال در فضای مجازی و ســطح جامعــه دارد، با برنامه های 
ديگر تبليغاتی که همواره برگزار می شود، تفاوت دارد. بسياری 
از خوانندگان خودشان به خاطر اهميت فوتبال و جو ورزشگاه 
در حضور تماشــاگران علاقه دارند برنامه اجــرا کنند. در واقع 

می توان گفت که اين برنامه برای آنها از نظر تبليغاتی و ارتباط 
با مردم امتياز های ويژه ای دارد و به همين ترتيب خوانندگانی 
که حاضر باشند به صورت رايگان برنامه اجرا کنند، به ورزشگاه 

دعوت  می شوند».

خوانندگان پاپ کشور به خاطر ضعف ساختاری و مشکلات 
مختلف معمولا کنسرت های خود را در سالن هايی که گنجايش 
آن بيشتر از ٣ هزار نفر نيست، برگزار کنند. به هرصورت تاکنون 
هيچ وقت خواننده ای نتوانســته در ورزشگاه های بزرگ کشور 
برای طرفداران خود برنامه اجرا کند. اين اتفاق در همه جای دنيا 
رخ می دهد و خوانندگان بزرگ و مطرح کنسرت های خود را در 
ورزشگاه های بزرگ با حضور سيل عظيم جمعيت که ورزشگاه 
بزرگ را پر می کنند، اجرا می کنند. در ايران اما حالا فوتبال اين 
بستر را فراهم کرده تا خوانندگان بتوانند برای جمعيتی عظيم 
برنامه داشته باشند. به طور مثال در روز فينال ليگ قهرمانان آسيا 
محسن ابراهيم زاده توانســت در ورزشگاه آزادی يک کنسرت 
١٠٠ هزار نفری برگزار کند که نه تنها با استقبال هواداران روبه رو 

شد بلکه بعد تبليغات گسترده ای هم برای او داشت و ويديوهای 
مربوط به اين اجرا حسابی در شبکه های اجتماعی بازتاب داشت 

و به طرفداران او افزود.

حالا فکرش را بکنيد که مســئولان فرهنگی سازمان ليگ 
تصميم گرفته اند در حاشــيه برگزاری مســابقات فوتبال در 
ورزشگاه ها مقدمات برگزاری کنســرت خوانندگان پاپ را هم 
فراهم کنند. به اين ترتيب بايــد ديد آيا تمام خوانندگان قبول 
می کنند به صورت رايگان از اين موقعيت اجرا استفاده کنند يا 
بعضی از آنها درخواســت دريافت پول می کنند. همان طور که 
اشاره شد، مسئول روابط عمومی سازمان ليگ هرگونه پرداخت 
پول به خوانندگان برای اجرای برنامه را تکذيب کرد. به طور مثال 
برای بازی حساس پرســپوليس در مقابل تراکتورسازی هم با 
هماهنگی صورت گرفته بين مسئولان فرهنگی سازمان ليگ و 
باشگاه پرسپوليس ، از مهدی جهانی دعوت شد تا در ورزشگاه 
آزادی برای تماشاگران آهنگ های خود را اجرا کند و اين اتفاق به 
صورت رايگان رخ داد. شنيده می شود برای بازی استقلال مقابل 
پديده مشهد هم سازمان ليگ مذاکراتی با گروه معروف سون 
برای اجرای برنامه انجام داده است که هنوز معلوم نيست 

توافق برای اجرای رايگان انجام شده يا خير.

تنها ابهام باقيمانــده درباره برگزاری کنســرت در 
ورزشگاه آزادی اما مربوط به اجاره سيستم صوتی مخصوص 
برگزاری برنامه است. سيســتم صوتی ورزشگاه آزادی به هيچ 
عنوان جوابگوی چنين برنامه هايی نيست و مسئولان مجبور 
هستند سيستم صوتی مخصوص اجاره کنند که هزينه آن خيلی 
زياد خواهد بود. به صورت مثال پيگيری های خبرنگار روزنامه 
شهروند نشان می دهد که خريد سيستم صوتی مناسب برای 
ورزشگاهی مثل آزادی چيزی نزديک به دو ميليارد تومان هزينه 
در برخواهد داشت و از آنجايی که هيچ کسی توان پرداخت چنين 
مبلغی برای خريداری سيستم صوتی ندارد، مسئولان مجبور 
هستند برای ادامه برنامه کنسرت ها سيستم صوتی اجاره کنند 

و در اين زمينه بايد شفاف سازی مالی صورت بگيرد.

پشت پرده کنسرت هاى آزادى چیست؟
 سازمان لیگ مى گوید خوانندگان به صورت رایگان برنامه اجرا مى کنند، اما هنوز ابهام هایى درباره مسائل مالى وجود دارد

فاطما گل 
در جمع زنان 
قدرتمند 
تلویزیون

شد. بعد از اين ماجرا هم سروصداهای 
زيادی به پا شــد و برخی از کاربران 
اجراهای پلی بک را دست مايه شوخی 
با صداوســيما يا انتقاد از رسانه ملی

خورد. اجرای پلی بک اميد 
حاجيلی در اين برنامه منجر 


